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Hej 
Det finns ett allt större intresse bland allmänheten för att spela schack. 
Det är ett spel som skapar social sammanhållning då det förenar människor över
generationer och med olika bakgrund.  Ett litet bidrag i arbetet med att skapa en attraktiv
och socialt hållbar stad skulle därmed kunna vara att testa om möjligheten till
schackspelande kan bli en naturlig del av våra gemensamma ytor, förslagsvis på
Mariatorget. Antingen kan ett eller flera flyttbara bord köpas in och ställas ut under träden
på Mariatorgets östra del, eller så installeras ett eller flera fasta schackbord ut i betong, se
bifogade bilder nedan. 
Staden skulle därmed erbjuda förutsättningarna, möjligheten till schackspel.  Intresserade
får ta med sig egna pjäser. Det är ett system som fungerar bra på många ställen runt om i
världen och det är svårt att se varför det inte skulle kunna fungera även här på Södermalm. 
Förslag: att Södermalms stadsdelsförvaltning beslutar om att installera schackbord på
Södermalm förslagsvis på Mariatorget.

Med vänlig hälsning

Mob

 




